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У овом примеру 
неправилно су написане 
речи „обоји“ и „освоји“.
Императив за 2. лице 
једнине глагола „обојити“ и 
„освојити“ гласи „обој“ и 
„освој“.



У овом примеру дошло је 
до штампарске грешке. 
Исправно би било написати 
„Осим за комунална и 
интервентна возила“.

Овде је такође дошло до штампарске 
грешке, беспотребно је додат наставак „-
ци“. Такође је изостављен знак узвика јер 
се овде истиче нешто веома важно.
Исправно би било написати „Пешаци, 
пажња, градилиште!“



У овом примеру натпис је погрешно написан. 
Овде су се нашла један до другог два 
сугласника неједнака по звучности (звучно Б 
и безвучно Ц). 
Доћи ће до гласовне промене једначење 
сугласника по звучности.
Звучни сугласник Б ће прећи у свој безвучни 
парњак П јер се нашао испред безвучног Ц. 
Исправно би било написати „Улица Матије 
Гупца“.
Извор: Правопис Матице српскеАмброз Матија Губец (рођен 1573, погубљен 15. фебруара 1573) био је 

загорски сељак, познат као вођа Хрватско-словеначке сељачке буне.
Када је избила буна, сељаци су Гупца изабрали за једног од вођа, а он је 
својим личним врлинама стекао највећи утицај међу вођама буне.[1] Током 
кратке буне Губец се показао као способан организатор и инспиришући вођа, 
па је након смрти ушао у легенду.



Предводио је сељачку војску у пресудној бици код Стубличких 
Топлица,
 9. фебруара, 1573. Пре битке је одржао говор у коме је покушао да 
убеди сељаке да ће им само победа донети слободу, док ће им 
пораз донети још несреће. Након пораза је ухваћен и одведен у 
Загреб, где је јавно мучен и погубљен.
Иако је Гупчева борба завршена неуспехом, његово завештање 
одразило се у локалном фолклору током наредних векова.
У Београду, две улице носе његово име, једна је у Земуну, а друга 
у Раковици.



У овом примеру изостављен је зарез испред вокатива. 
Вокатив је независни падеж и има комуникативну 
функцију, служи за дозивање,  директно обраћање и 
слично. Овај падеж се у писању увек одваја зарезом, 
без обзира на то на којем месту се налази.
Исправно би било написати „Хвала, Србијо!“

У овој реченици неправилно је употребљен 
предлог „са“. Предлог „са“ не употребљава се уз 
инструментал када он има значење средства. 
Исправо би било написати „Перите руке редовно 
сапуном и водом.“



У овом примеру „добродошли“ треба да се пише одвојено.
- Добродошли се пише заједно кад је придев који значи користан, 
потребан,
 као на пример: Они су увек добродошли.
 - Добро дошли се пише растављено као поздрав при доласку или 
узвик добродошлице, као на пример: Добро дошли! Боље вас нашли.



Хвала на пажњи!


